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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
        GRAD SAMOBOR 
        GRADSKO VIJEĆE 
 
Klasa: 021-05/13-01/7 
Urbroj: 238-11-04/03-13-2 
Samobor, 31.10.2013. 
 
 

ZAPISNIK 
s 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 30. listopada 2013. 
godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 
Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 13.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Željko Bošković, Marinko Džepina, Damir 
Gorišek, Maja Gračanin,  Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Irena Kapor, Vinko Kovačić, Željko 
Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, Branimir 
Šiljak, Franjo Štefanić, Marko Tandarić, te naknadno pristigli: Linda Rossini Gajšak, Ivan 
Vlainić, Boris Makarun Stjepan Kozlina   
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Miljenko Bišćan, Tomislav Masten, Vjeran Štublin, Anica 
Vraneković   
 
PROČELNIK-TAJNIK GRADA: Dragutin Kušić  
 
 
OSTALI: 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić, Valentina Horvat, Mario Anušić, Mladen Ogrinc, Zvonko Župančić, 

pročelnici Grada Samobora 
- Marijan Kižlin, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
- Darko Kupres, predsjednik Odbora za turizam i ugostiteljstvo 
- Nikola Burić, predsjednik Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Zvonko Marenić, direktor td Komunalac d.o.o. 
- Nada Kuhar, ravnateljica DV Grigor Vitez, Samobor 
- Ljerka Cigula, ravnateljica DV Izvor, Samobor 
- Milan Vasiljević, predsjednik Srpske nacionalne manjine 
-  
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
ZAPISNIČAR: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - pozvani ste na 4. sjednicu Gradskog vijeća koju sam 
sazvao kao potpredsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 13.00 sati, te prije otvaranja 
sjednice molim tajnika Grada da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 4. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočno 17 vijećnika, a izočno je 8 vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 17 vijećnika i 8 vijećnika izočno, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje 
sjednice i donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 4. sjednicu Gradskog 
vijeća Grada Samobora. 

 
Prije nastavka sjednice molim vas da minutom šutnje odamo počasti iznenada 

preminulom gosp. Željku Žarku, našem predsjedniku Gradskog vijeća, suradniku i 
prijatelju. 

 
Neka mu je vječna slava i hvala mu.  
 
Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 3. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora održane 12.09.2013. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 3. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Verificira se Zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 12. 
rujna 2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
 Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda. 

Da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je za 
Prijedlog. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće Mandatne komisije o početku obnašanja funkcije zamjenskog gradskog 
vijećnika Grada Samobora. 

2. Izbor predsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 
3. Izbor potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 
4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu. 
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5. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2013. godinu. 

6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2013. godinu. 

7. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2013. godinu. 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu. 

9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gospodarenja stambenim i poslovnim fondom 
Grada Samobora za 2013. godinu. 

10. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 
2013. godinu. 

12. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 
2013. godinu. 

13. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2013. godinu. 

14. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 
2013. godinu. 

15. Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. godini. 

16. Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Samobora 
za 2012. godinu. 

17. Prijedlog odluke o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja Samobor d.o.o. 
18. Prijedlog zaključka o pokretanju postupka za predlaganje kandidata za članove Savjeta 

mladih Grada Samobora. 
19. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju predsjednika i člana Odbora za dodjelu 

nagrada i priznanja. 
20. Prijedlog odluke o imenovanju ulica u naselju Lug Samoborski. 
21. Prijedlog odluke o imenovanju ulice u Samoboru.  
22. Prijedlog odluke o imenovanju sportskog centra u Vrhovčaku. 
23. Izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, za pedagošku godinu 2012.-

2013. 
24. Izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, za pedagošku godinu 2012.-2013.  
25. Ostale informacije. 

 
 
 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara"Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima i 
upravnim odjelima Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz 
samoupravnog djelokruga Grada. 
 
 
 MARINKO DŽEPINA - Ponukan nekim medijskim natpisima ovih dana želim 
postaviti sljedeće pitanje, a koje se odnosi na događanje nama u susjedstvu u našoj blizini, 
vezano uz rad Nuklearke u Krškom. Vi ste svi čitali ovih dana u novinama a i u medijima je 
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bilo da su oštećene gorive šipke u toj nuklearnoj elektrani pa bih u tom smislu postavio 
određeno pitanje. Da li Grad Samobor, čiji se teritorij nalazi u neposrednoj blizini udaljen 
svega cca 10,5 km od Nuklearne elektrane Krško, ima izrađenu procjenu rizika, a temeljem 
nje i odgovarajuću opremu, prostor za evakuaciju, skloništa i druge tehničke mjere vezano za 
mogućnost havarije koja se može dogoditi u našoj neposrednoj blizini, a odnosi se na 
Nuklearku u Krškom? Da li Stožer za zaštitu i spašavanje grada Samobora kao i 
Zapovjedništvo civilne zaštite Grada Samobora, kojeg smo imenovali na prošloj sjednici 
Gradskog vijeća, su osposobljeni i obučeni da u slučaju havarije mogu djelovati kao i građani 
koji bi isto tako trebali biti obučeni i osposobljeni za djelovanje u takvom incidentnom 
događaju? Da li imaju zaštitnu opremu za rad u takvim uvjetima i da li uopće znaju i mogu li 
savjetovati druge građane u slučaju radiološkog incidenta? Koje su to hitne mjere koje trebaju 
svi građani u takvoj situaciji učiniti, kratkoročne, mjere koje su potrebne učiniti odmah i 
dugoročne mjere koje bi trebalo napraviti u smislu eliminiranja, ako, ne dao Bog, slučajno 
dođe do odgovarajućeg incidenta. Podsjećam, a što smo isto mogli pročitati u tisku, da su 
stanovnicima koji žive neposredno u okolici Nuklearne elektrane u Sloveniji podijeljene 
odgovarajuće tablete protiv radijacije. Da li Grad Samobor zajedno s Gradom Zagrebom ili 
Zagrebačkom županijom u tom smislu ima odgovarajuće akte u ovom obimu o kojem sam 
malo prije govorio? 
 
 IRENA KAPOR - Uputila bih pitanje nadležnim tijelima Grada u ime stanara Ulice 
Kardinala Franje Kuharića, a koji su pokrenuli peticiju ovih dana. Kada se planira 
postavljanje završnog sloja asfalta u Ulici Kardinala Franje Kuharića? Kada se planira 
postavljanje javne rasvjete duž cijele ulice, a to znači od raskrižja s Wirgesovom do raskrižja 
iste ulice s Ćirilometodskom? Unaprijed hvala. 
 
 VINKO KOVAČIĆ - Imam jednu zahvalu i jedno pitanje. Zahvalio bih se gradskoj 
vlasti koja je uredila i napravila rotor, jest da se to malo odužilo ali napravljen je, na potezu 
Voćarska-Hebrangova ispred Mercatora. Riješili smo jednu prometnu točku u kojoj je bilo 
puno incidenata, a od kada je rotor napravljen mislim da se nije dogodio niti jedan incident pa 
je samim time to za pohvalu. 
  U kojoj je fazi pruga Samoborčeka, Samobor - Zagreb? Do kuda se došlo i da li ima 
problema u realizaciji i kada bi isto moglo biti završeno? 
 
 Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla 
vijećnica Linda Rossini Gajšak te je sada nazočno 18 vijećnika. 
  
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Moje prvo pitanje 
se odnosi na mjerodavne gradske službe i izvršnu vlast. Kakva je namjena sadašnje postojeće 
zgrade Policijske postaje Samobor, pitanje vlasništva i buduća namjena nakon preseljenja 
policije u novu zgradu? 
 Drugo pitanje, potaknuta pitanjima sugrađana koje sam dobila poštom, postavila bi 
zamjeniku pročelnika gosp. Kižlinu iz Upravnog odjela za društvene djelatnosti. Molila bih ga 
da iskoordinira s mjerodavnim Županijskim uredom za zdravstvo obzirom da su oni 
iskoordinirani ali moja obaveza je da na primjedbe građana Samobora vezano za Službu 
radiologije u Ispostavi Samobor, kako su duge liste čekanja čak i za one pretrage koje su 
nužno educirane pacijentima kod životno ugrožavajućeg stanja. Ljubazno bih vas molila da se 
iskordinirate sa županijskom pročelnicom za zdravstvo da se vidi da li je tu moguće nešto 
promijeniti na dobrobit naših sugrađana?       
 Moj prijedlog je zapravo na neki način, ali prvo bih rekla da još nisam zaprimila s 
obzirom da je ista tematika, pitanje biciklističkih staza i prijedloga Brdsko biciklističkog 
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kluba Krpelj. To sam na jednoj od zadnjih sjednica Gradskog vijeća u starom sazivu tražila da 
nam se dostavi pisani odgovor, ali isti nisam nikada dobila. Znači moj prijedlog je da se i nas 
kao gradske vijećnike na nekoj od sljedećih sjednica, a zapravo čim prije, uputi o tom 
prijedlogu Brdsko biciklističkog kluba Krpelj o alternativnoj ruti i mogućnosti i uopće 
procjeni odnosno na imovinsko-pravne odnose te rute biciklističke staze na potezu od Sv. 
Nedelje - Samobor - Bregana, a ujedno i prijedlog da resorni u gradskim odjelima razmisle i o 
ucrtavanju biciklističkih staza u pješačkoj zoni, tamo gdje je moguće napraviti takve koridore, 
a mi ćemo svakako kao stranka uputiti pisane prijedloge. Molila bih da se to nekako uvaži i 
notira i da dobijem odgovor u pisanom obliku, a može i usmeno ako ima sada nekakvih 
saznanja u svezi pitanja. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim nadležne da odgovore na postavljena pitanja. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovo pitanje koje je postavio poštovani vijećnik Džepina, 
ne znam što da kažem, možda u ovim natpisima na koji su se oni pozvali vremenom je možda  
nekako i primjereno, pa je možda i prilika de se o njemu ponešto i kaže. 
Dakle, Grad Samobor ima u svojim dokumentima Plan zaštite, Plan postupanja od požara i 
akcidenata, tako se on zove kao jedan jedinstveni dokument. Tim planom su obuhvaćene i 
ovakve nezgode ukoliko bi do njih došlo i akcidenti. On u sebi razrađuje snage, dakle snage 
koje bi tada trebale odraditi svoj dio posla ali odrađuje sve mjere i postupke koji bi tada 
slijedili, dakako da oni uključuju u sebe i ovo što ste pitali i atomska skloništa, da oni u sebe 
uključuju i opremu koja bi bila ali i ljudstvo koje bi trebalo u takvim situacijama postupati. 
Nažalost, nerado ali objektivno vas mogu izvijestiti da ono što smo nekad znali i poznavali, 
posebice mi koji smo malo u godinama, koji smo prošli sustav Civilne zaštite i sustav koji je 
nekad ranije funkcionirao, da na nivou države fale propisi, fale određena postavljanja koja bi 
ovo područje značajnije regulirala. Tako da se Grad Zagreb ako se sjećate natpisa gosp. 
Kalinića ili njegovog odjela kojim on rukovodi na neki način pokušava snaći i snalazi se 
različitim priopćenjima ali i određenim postupanjima. U Gradu Samoboru mi nemamo to 
nešto posebno, već u okviru Upravnog odjela za gospodarstvo, a tako sam se i javio, tamo je 
Vatrogastvo i Civilna zaštita, a ja ovdje stojim pred vama kao v.d. pročelnik tog odjela, ovi 
planovi i ovi dokumenti postoje. Postoje i četiri atomska skloništa koja su na području grada 
Samobora i sva četiri su u ovom momentu osposobljena. Dakle, mi imamo redovitu inspekciju 
s nivoa države koja kontrolira sve ono što je potrebno za to sklonište, dio tih skloništa ili 
dakako sva ta skloništa nisu dostatna za grad Samobor i ovo pučanstvo i za onaj broj koji bi 
eventualno trebao ići prema njima (dva su u Bregani, jedan je područje Same i jedan je 
Gradske knjižnice) oni ne bi mogli prihvatiti ne daj bože značajnijeg akcidenta ono što je 
ugroženo od ljudstva. Upravo u tom smislu postoji taj Plan evakuacije prema daljnjim 
područjima, mjesta evakuacije itd. No, međutim za razumjeti je zabrinutost, za razumjet je i 
svako naše promišljanje koliko bi zapravo nama bilo vremena dostupno u takvim trenucima, 
jer u takvim trenucima je upravo jedinica vremena najvažniji faktor, da li je to onaj prvi 
udarni val, to sve zavisi o intenzitetu radijacije odnosno akcidenta koji bi se pojavio. Ovo o 
čemu sada pričamo možda je jedna mjera koja bi nas uputila na oprez i eventualno ažuriranje 
našeg ponašanja i postupanja, pa možda i prema onom dijelu koji ide uz nabavu opreme ili 
barem djela opreme. Mi u Gradu Samoboru nismo u ovom djelu samostalni nego smo u 
sastavu Područnog ureda Civilne zaštite Grada Zagreba, tako da taj ured ima podosta ili 
ponešto opreme ali nešto opreme je predviđeno po ključu za područje grada Samobora jer on 
pokriva i ostala područja Zagrebačke županije. Možda da još samo s rečenicom završim, 
izražavam jedno čuđenje, da kažem negodovanje, upravo jučerašnjom aktivnošću koja se 
odvijala pod zaštitom ili pod nazivom Vodeni val, a vodio ju Stožer zaštite i spašavanja, 
Stožer Civilne zaštite, iz Grada Samobora je bilo cca 6 predstavnika, među njima i gosp. 
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Stanec kao zapovjednik Civilne zaštite i ostali odgovorni ljudi (šef Policije, šef Vatrogasaca i 
šef Vatrogasne postrojbe). Kod nas intenzitet vodenog vala ili vode je minoran ili je manje 
značajan nego što bi bio akcident s Elektranom Krško. Ne znam da li je ova tema jučer uopće 
došla do izražaja u smislu upita ili interesa nekog od ljudi koji su tamo bili na toj edukaciji ili 
seminaru, a ako je onda će vam se obratiti zamjenik gradonačelnika Stanec. Vjerujem da niste 
do kraja zadovoljni ovim odgovorom, nisam niti ja, ali stanje nije takovo da bi mi mogli 
mirno očekivati ne daj bože nekakvi akcident, koliko je to do nas i koliko mi tome možemo 
doprinijeti ili postupiti teško je to u ovom momentu sa sigurnošću utvrditi i reći. 
 
 ŽELJKO STANEC - Malo ću se nadovezati na postavljeno pitanje gosp. Marinka 
Džepine. Mislim da je glavninu odgovora dao v.d. pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo 
što se tiče djelovanja odnosno opasnosti i procjene određenih rizika nekog ekscesa Nuklearke 
Krško. Gosp. Radovanić je okvirno rekao način na koji u principu Stožer zaštite i spašavanja 
Grada Samobora bi trebao djelovati, odnosno taj Stožer za zaštitu i spašavanje u uskoj je vezi 
sa Županijskim stožerom za zaštitu i spašavanje, a to je u uskoj vezi dalje s Državom upravom 
za zaštitu i spašavanje. Jučer smo upravo u Zagrebu imali jednu simulacijsku vježbu ali 
naravno da nije bilo riječi o opasnosti od Nuklearke Krško već je to bila jedna precizna 
simulacijska vježba ugroženosti od vodnog vala iz Republike Slovenije. Na žalost nismo 
raspravljali o ovom dijelu koji je sam pročelnik napomenuo to može biti daleko opasnije od 
samog vodenog vala. Za sve one potrebe Željko Radovanić je napomenuo da Grad Samobor 
raspolaže s tim nekim atomskim skloništima ali ne raspolažemo s adekvatnom opremom, 
odnosno zaštitom od radijacije koju bi prouzrokovala Nuklearka Krško ali Stožer zaštite i 
spašavanja Zagrebačke županije i Državna uprava zaštite spašavanja oni su dužni kod takvih 
ekscesa osigurati jedan dio opreme. Grad Samobor za sada, koliko sam ja upoznat, neka me 
pročelnik ispravi, nemamo opremu protiv nuklearnog djelovanja. 
 Na postavljeno pitanje poštovane vijećnice Irene Kapor što se tiče asfaltiranja i 
završnog sloja u Ulici Franje kardinala Kuharića mi smo još prošle godine stavili nosivi sloj 
asfalta i nismo išli sa završnim slojem jer nisu napravljeni svi priključci na glavnu mrežu što 
se tiče vodovoda i kanalizacije. U fazi je izgradnja nogostupa, sljedeće godine će biti 
projektirana i napravljena rasvjeta i kada se sve to napravi onda će ići završni sloj asfalta u 
navedenoj ulici. 
 Na postavljeno pitanje gosp. Vinka Kovačića i na pohvalu križanja Voćarske i 
Hebrangove ulice to smo uočili i mi sami, pa se moram ispričati jer je taj projekt trebao biti 
završen negdje cca pola godine ranije, malo smo kasnili s tim projektom ali ipak kada se to 
napravi dobro, dobro je rješenje za svaku pohvalu. U ovom slučaju sam osobno imao par 
konkretnih pohvala za rješenje tog križanja Hebrangove i Voćarske ulice, naravno sve u 
skladu zaštite i sigurnosti samih vozila u prometu i samih pješaka u prometu, mislim da smo 
na jedan prilično jeftin financijski  način riješili to križanje.         
 Što se tiče projekta pruge Samoborček u kojoj je fazi, znamo svi da je za projekt 
ishođena potvrda glavnog projekta, u fazi je rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, taj projekt 
je kandidiran na strukovne fondove EU. Imam nekih određenih podataka da je bila sama 
vrijednost tog projekta na nekih 60.000.000,00€ kada se kandidirao taj projekt, malo je cijena 
samog projekta bila previsoka i sada je u fazi jedan dio pretprojektiravanja. 
 Odgovor o zgradi Policijske postaje Samobor zamolit ću tajnika Gradskog vijeća 
Grada Samobora da odgovori s obzirom da je on najviše prisutan tim sastancima, a gosp. 
Kižlin da odgovori što se tiče službe za radiologiju. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Vezano uz odgovor gđi Lindi Rossini Gajšak u svezi 
Policijske postaje reći ću samo nekoliko osnovnih činjenica. Dakle, Grad Samobor je već 
dugo upisan kao vlasnik na zgradu Policijske postaje i prije nekoliko mjeseci Državno 
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odvjetništvo pokrenulo je tužbu protiv tog upisa, protiv Grada Samobora, traži da sukladno 
odredbama zakona iz 1993. godine koji je regulirao to korištenje prostora nastavljaju državna 
tijela koja se nalaze u tom prostoru, a to se odnosilo na tijela Ministarstva unutrašnjih poslova 
koje je tada bilo, i da bi taj prostor sukladno Zakonu o vlasništvu naknadno bi pravo 
korištenja trebalo proći u pravo vlasništva. Mi smo to na određeni način osporili i tražili smo 
od Državnog ureda za upravljanje imovinom da nađemo zajedničko rješenje, da ne idemo u 
spor jer bi spor mogao trajati dosta dugo, a ovo je točno da je zakonom tako regulirao. 
Zakonom je regulirano i to da kada država prenosi određene poslove Gradu da mu treba osim 
sredstava osigurati i prostor za rad službi. Mi smo u međuvremenu od 1993. godine kada je 
osnovan Grad Samobor kao jedinica lokalne samouprave preuzeli dosta poslova (urbanizam i 
građevinarstvo, ceste, dio poslova osnovnih škola itd.),  ali od tada nismo dobili od države 
nikakav prostor pa čak su i sredstva u nekim dijelovima zakinuta. Tako da smo mi dali kontra 
argument, točno je ovo prvo, ali i ovo drugo je točno, da se taj dio propisa nije realizirao. 
Predlažemo jedno kompromisno rješenje, svjesni toga da je Država u međuvremenu dala 
Gradu Samoboru vojarnu i da je bilo rečeno da će se dolje neki prostori osigurati za te poslove 
državnih tijela (Općinski sud, Suci za prekršaje, Državno odvjetništvo), mi smo ispoštovali 
ono što su oni tražili, a to je uređenje zgrade za Ministarstvo unutrašnjih poslova za 
cca7.000.000,00 kn i oni sada sele u te prostore. U međuvremenu smo imali tri sastanka s 
predstavnicima Državne uprave i s njihove strane i naše strane postoji mogućnost 
kompromisnog rješenja. Ovih dana bi trebalo konačno doći do tog rješenja jer se još nije 
iselila Policijska postaja, a to iseljenje trebalo bi biti negdje krajem ovog ili idućeg mjeseca. 
Postoji rješenje da Grad dio prostora dobije u toj nagodbi, ne u cjelini, i da se onda prekine 
daljnja tužba da bi zadovoljili ove potrebe koje imamo po Odluci o ustroju gdje se išlo na 
osnivanje Službe za naplatu, Službe riznice i Upravnog odjela za gospodarstvo jer u toj 
varijanti sigurno nećemo moći riješiti naš Upravni odjel za provođenje dokumenata za 
prostorno uređenje, ali da riješimo i ono suštinsko pitanje koje nas muči već dugo to je pitanje 
arhiva. Mi nemamo prostora za arhiv i dosta dokumenata se nalazi po prostorijama upravnih 
odjela, a to zakon dozvoljava dvije godine ali mi smo sigurno taj rok prošli jer objektivno 
nismo imali kuda s time. 
Taj prostor smo pregledali zajedno s predstavnicima Državne uprave i dogovorili smo se da bi 
gornji kat pripao Gradu, da bi Državnoj upravi koja se smanjuje s dvije prostorije, te da bi se 
u tom prostoru smjestilo Državno odvjetništvo i Suci za prekršaje. Nemamo konačnu podjelu, 
oni su proveli te razgovore, cijeli taj postupak vodila je Državna uprava za upravljanje 
imovinom, nemamo konačnu podjelu i prijedlog nagodbe. Jučer nam je Državno odvjetništvo 
dostavilo požurnicu da se izjasnimo jesmo li za nagodbu ili se idemo dalje tužiti. Sada u 
smislu ovih razgovora koje smo imali pripremamo odgovor Državnom odvjetništvu da ne 
idemo dalje u spor nego da kompromisno riješimo taj problem s time da ćemo o tome 
izvijestiti i Gradsko vijeće jer se radi o dosta velikom iznosu. Nadamo se, a takve smo imali i 
naznake od predstavnika Državne uprave mada je kod njih sada upravo reorganizacija, pa smo 
ih morali malo sačekati iako Odvjetništvo kao da je nečije drugo tijelo požuruje nas, a 
zapravo loptica je sada kod njih, pa je normalo da će se tu trebati uključiti i druga tijela a ne 
samo na nivou službenika. 
 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Ivan Vlainić pa je sada nazočno 19 vijećnika.      
  

MARIJAN KIŽLIN - Nakon razgovora s ravnateljem Doma zdravlja Zagrebačke 
županije gosp. Slavenom Šimurinom o listi čekanja u radiološkoj ambulanti, poštovanoj 
vijećnici Lindi Rossini Gajšak uputiti ću pismeni odgovor mailom, kada dobijem tumačenje u 
svezi liste čekanja i mnogobrojnih pacijenata u našem Domu zdravlja. 
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 BRANIMIR ŠILJAK - Molim vas da odgovorite još na pitanje u svezi biciklizma. 
 
 ŽELJKO STANEC - Prije svega ispričavam se poštovanoj vijećnici Lindi Rossini 
Gajšak što sam zaboravio odgovoriti na postavljeno pitanje što se tiče biciklističke staze Sveta 
Nedelja - Bregana. Već prije dvije ili tri godine imali smo u planu izgradnju biciklističke staze 
uz samu Betonsku cestu i kada smo stavili to u financijsku projekciju vrijednosti te investicije 
i samog otkupa zemljišta ta investicija je bila negdje reda veličine oko 20.000.000,00 kn što 
naravno iz samog Proračuna Grada Samobora prosto je nemoguće to napraviti. Predstavnici 
Brdsko biciklističkog kluba Krpelj bili su u Gradu Samoboru i s njima smo razgovarali o 
nekoj novoj ruti te biciklističke staze i došli smo do nekog zajedničkog zaključka uvidom u 
Prostorni plan da između Grada Samobora tj. u produžetku Katančićeve ulice postoji 
mogućnost preko Samoborskog polja povezati dva Grada, u ovom slučaju Grad Samobor i 
Grad Sv. Nedelju. Tamo već postoje određeni poljski putovi koji nisu u privatnom vlasništvu 
već su ucrtani kao javno dobro pa bi Grad Samobor trebao otkupiti nekih cca 150 m puta i 
onda bi se povezalo preko potoka Rakovice gdje bi se trebao napraviti most, pa smo i taj dio 
riješili, jer smo preko HV dobili jedan željezni most kojeg su oni koristili u Parku prirode 
Žumberak. Taj most može se dobro iskoristiti preko potoka Rakovica i na taj način bi uz 
daleko manje sredstava riješili i biciklističku stazu između Grada Sv. Nedelje i Grada 
Samobora.   
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Zahvaljujem se svima koji su mi odgovorili na pitanja, 
pa bi samo gosp. Staneca molila da u toj komunikaciji s Brdsko biciklističkim klubom Krpelj 
definira neke rokove ili možda nekakve periodične sastanke po ovom pitanju, jer su oni po 
nekoj komunikaciji s nekim sličnim udrugama i klubovima u Sv. Nedelji pa da možda svako 
sa svoje strane i taj civilni sektor na neki način nađe podršku u susjednom Gradu. Stoga bih 
vas samo to molila da ta neka komunikacija s njima bude ažurnija. 
 
 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ potpredsjednik Gradskog vijeća 
Grada Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se prelazi na rad po usvojenom 
Dnevnom redu. 
 
 
AD1.)   

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Izvješće Mandatne 
komisije o početku obnašanja funkcije zamjenskog gradskog vijećnika Grada Samobora. 

Molim gđu Maju Gračanin, predsjednicu Mandatne komisije da se očituje u ime 
Mandatne komisije. 

 
MAJA GRAČANIN - Mandatna komisija na svojoj 3. sjednici održanoj 29.10.2013. 

godine jednoglasno donosi sljedeće izvješće: 
1. Utvrđuje se da je predsjedniku - članu Gradskog vijeća Grada Samobora 

Željku Žarku iz Samobora, Prešernova 3, mandat prestao smrću dana 27. rujna 
2013. godine. 

2. Utvrđuje se da Tomislavu Pađanu iz Samobora, Pušine 11a, Vrhovčak, kao 
neizabranom kandidatu s kandidacijske liste HSS - SDP, započinje mandat u 
Gradskom vijeću Grada Samobora s danom 22. listopada 2013. godine. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Izvješće Mandatne komisije o početku obnašanja funkcije zamjenskog gradskog vijećnika 
Grada Samobora.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća Mandatne komisije 

 
I. 

Utvrđuje se da je predsjedniku - članu Gradskog vijeća Grada Samobora Željku Žarku 
iz Samobora, Prešernova 3, mandat prestao smrću dana 27. rujna 2013. godine. 
 

II. 
Utvrđuje se da Tomislavu Pađanu iz Samobora, Pušine 11a, Vrhovčak, kao 

neizabranom kandidatu s kandidacijske liste HSS - SDP, započinje mandat u Gradskom vijeću 
Grada Samobora s danom 22. listopada 2013. godine. 
 

III. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora.  

 
Pozivam vijećnika Tomislava Pađana da sukladno članku 8. Poslovnika Gradskog 

vijeća da svečanu prisegu. 
 
Molim Tomislava Pađana da ustane, ja ću pročitati tekst prisege, a vi ćete nakon toga 

reći "prisežem". 
 
"Prisežem da ću prava i obveze vijećnika Gradskog vijeća obavljati savjesno i 

odgovorno, radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Samobora i Republike Hrvatske, 
da ću se u obavljanju dužnosti vijećnika pridržavati Ustava, zakona i Statuta Grada 
Samobora i da ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske.” 

 
Molim Vas da potpišete tekst prisege.  

 
 TOMISLAV PAĐAN - "Prisežem" te u znak pristanka istu vlastoručno potpisuje, a 
koja je sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

AD2.) 
VINKO JAKLENEC - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Izbor predsjednika 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 
Molim gosp. Andriju Noršića, zamjenika predsjednika Odbora za izbor i imenovanja 

da se očituje. 
 
ANDRIJA NORŠIĆ - Odbor za izbor i imenovanja je na svojoj 5. sjednici 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
 



10 
 
 

1. Utvrđuje se da je predsjedniku Gradskog vijeća Grada Samobora Željku Žarku iz 
Samobora, Prešernova 3, mandat prestao smrću dana 27. rujna 2013. godine. 

2. Za predsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora predlaže se Branimir Šiljak iz 
Rakovog Potoka, Balaška 1, s time da će mu mandat početi danom izbora i trajati 
do isteka mandata ovog saziva Gradskog vijeća te mu s danom izbora na mjesto 
predsjednika prestaje dužnost potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

3. Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 
vijestima Grada Samobora. 

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o izboru predsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 
ZAKLJUČAK 

o izboru predsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora 
 

I. 
Predsjedniku Gradskog vijeća Grada Samobora Željku Žarku iz Samobora, Prešernova 

3, mandat je prestao smrću dana 27. rujna 2013. godine. 
 

II. 
Branimir Šiljak iz Rakovog Potoka, Balaška 1, izabire se za predsjednika Gradskog 

vijeća Grada Samobora, s time da mu mandat počinje s danom izbora i trajati će do isteka 
mandata ovog saziva Gradskog vijeća te mu s danom izbora na mjesto predsjednika prestaje 
dužnost potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 

III. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
 
 
AD3.)   

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Izbor 
potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Molim gosp. Andriju Noršića, zamjenika predsjednika Odbora za izbor i imenovanja 
da se očituje u ime Odbora. 
 

ANDRIJA NORŠIĆ - Odbor za izbor i imenovanja je na svojoj 5. sjednici 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Za potpredsjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora predlaže se Maja 
Gračanin iz Bregane, Đure Basaričeka 9/2, s time da će joj mandat početi 
danom izbora i trajati do isteka mandata ovog saziva Gradskog vijeća  

2. Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 
vijestima Grada Samobora. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora 

 
I. 

Maja Gračanin iz Bregane, Đure Basaričeka 9/2, izabire se za potpredsjednicu 
Gradskog vijeća Grada Samobora, s time da joj mandat počinje s danom izbora i trajati će do 
isteka mandata ovog saziva Gradskog vijeća.  
 

II. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
 
 ŽELJKO STANEC - U svoje osobno ime i u ime gradske uprave čestitao bih 
izabranom vijećniku gosp. Tomislavu Pađanu, izabranoj potpredsjednici Gradskog vijeća  
Maji Gračanin i izabranom predsjedniku Gradskog vijeća Grada Samobora gosp. Branimiru 
Šiljku na izboru. 
 
 
AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog II. 
izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića,  pročelnika Upravnog  odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 
u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
   

MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 
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1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 
u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 
hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je jednoglasno 

donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 
socijalnu skrb i zdravstvo. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je jednoglasno 

donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

gosp. Boris Makarun te je sada nazočno 20 vijećnika. 
 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 
u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
poljoprivredu i šumarstvo očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 
u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Darka Kupresa, predsjednika Odbora za turizam 

i ugostiteljstvo da se očituje. 
 
DARKO KUPRES - Odbor za turizam i ugostiteljstvo jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 

u predloženom tekstu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 
u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 

jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu 

pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu II. izmjena i 
dopuna Proračuna provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Linda Rossini Gajšak, Branimir Šiljak, Željko 

Radovanić, Marijan Kižlin. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 
2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za", 2 
glasa "protiv" i 1 glas "suzdržan" donijelo je sljedeće 
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II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
 

Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu 
 Tekst II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu prilaže se 
ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

 
AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog Odluke o 
II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića,  pročelnika Upravnog  odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog Odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
   
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 

ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Nikolu Burića, predsjednika Odbora za hrvatske 
branitelje iz Domovinskog rata da se očituje. 

 
NIKOLA BURIĆ - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je jednoglasno 

donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2013. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 
socijalnu skrb i zdravstvo. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je jednoglasno 

donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2013. godinu. 
3. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

poljoprivredu i šumarstvo očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Darka Kupresa, predsjednika Odbora za turizam 

i ugostiteljstvo da se očituje. 
 
DARKO KUPRES - Odbor za turizam i ugostiteljstvo jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2013. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Samobora za 2013. godinu u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 

jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu II. izmjena 
Odluke provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2013. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za", 2 
glasa "protiv" i 1 glas "suzdržan" donijelo je sljedeću   
 

ODLUKU O II. IZMJENAMA ODLUKE 
 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke o II. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2013. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 
dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 
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1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
   
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 

jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2013. godinu  pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće  

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2013. 
godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 
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 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 
 
AD7.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 
dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2013. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima, te je napomenuo da moli da se ispravi greška koja je nastala 
kod iznosa "21.000.000,00 kn" a treba biti "15.300.000,00 kn", te da se promjeni i iznos od 
"21.103.000,00 kn" u iznos od "26.803.000,00kn". 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 
u Gradu Samoboru za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
   
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 

u Gradu Samoboru za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 
u Gradu Samoboru za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji u predloženom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
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DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 
jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s 
time da se u članku 1. umjesto iznosa komunalne naknade od "21.000.000,00 kn" i 
iznosa  ostalih izvora "21.103.000,00 kn" zamjene s iznosom komunalne naknade s 
"15.300.000,00 kn", a ostali izvori "26.803.000,00kn". 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2013. godinu s gore iznesenim izmjenama. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće  

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA  

 
održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu s gore iznesenim izmjenama. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 

 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 
dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
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MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja.  

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 

jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i usmjeravanja 
prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PLANA 
 

gradnje komunalnih vodnih građevina  i usmjeravanja prostornog  razvoja  Grada Samobora 
za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i usmjeravanja 
prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu prilaže se ovom zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 
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AD9.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja stambenim i poslovnim fondom Grada Samobora za 2013. 
godinu. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa gospodarenja stambenim i 

poslovnim fondom Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa gospodarenja stambenim i 
poslovnim fondom Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 

jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gospodarenja stambenim i poslovnim 

fondom Grada Samobora za 2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja 
proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog 
vijeća Grada Samobora s time da se isti u članku 19. uskladi s odredbama ostalih 
akata, a to je da stupa na snagu osmog dana, a ne danom objave. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa gospodarenja stambenim i poslovnim fondom Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće  
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II . IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 
gospodarenja stambenim i poslovnim fondom Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 
 

 
AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 
dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 

ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom 
odgoju Grada Samobora za 2013. godinu.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom 
odgoju Grada Samobora za 2013. godinu u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici 

jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 

Samobora za 2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 



23 
 
 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora 
za 2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

 javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 

ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada 
Samobora za 2013. godinu u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 

održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 
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2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2013. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu.  
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 

ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada 
Samobora za 2013. godinu u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
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DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 
održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 
2013. godinu  pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2013. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 
 javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 
AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 
2013. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 

hrvatske branitelje iz Domovinskog rata da se očituje. 
 
MARIJAN KIŽLIN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor jednoglasno 

donosi sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Samobora za 2013. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 

Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 
socijalnu skrb i zdravstv. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor jednoglasno 

donosi sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Samobora za 2013. godinu. 
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2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu Grada Samobora za 2013. godinu u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 

održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

 javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 

 
 
AD14.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
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ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada 

Samobora za 2013. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 

održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 

2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2013. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

 javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
AD15.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području 
Grada Samobora u 2013. godini. 

Molim gosp. Željka Radovanića,  v.d. pročelnika Upravnog  odjela za gospodarstvo da 
u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo očituje. 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je razmatrao ovu točku dnevnog reda i nakon 
rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog 
gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. godini. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

poljoprivredu i šumarstvo očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je razmatrao ovu točku dnevnog reda i nakon 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog 

gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. godini. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 

Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Darka Kupresa, predsjednika Odbora za turizam 

i ugostiteljstvo da se očituje. 
 
DARKO DUPRES - Odbor za turizam i ugostiteljstvo jednoglasno je donio sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog 

gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. godini u 
predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog 
gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. godini u tekstu kao 
što je dan za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 

održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
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1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. godini pripremljen je, i postupak 
utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena i dopuna 
Programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na 
području Grada Samobora u 2013. godini. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

 poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2013. 
godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst III. izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku čini njegov sastavni 
dio. 
 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od petnaestak 
minuta. 
 Nastavlja se s radom sjednice. 
 
 

AD16.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Izvješće 

Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Samobora za 2012. 
godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića,  pročelnika Upravnog  odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor je jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj reviziji 
Grada Samobora za 2012. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da navedeno Izvješće razmotri i usvoji 
u danom tekstu.  

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Samobora za 
2012. godinu. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

Prihvaća se Izvješće Državnog ureda za reviziju – Područnog ureda  Zagreb o 
obavljenoj financijskoj reviziji Grada Samobora za 2012. godinu, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Izvješća Državnog ureda za reviziju prilaže se ovom zaključku i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 
AD17.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja Samobor d.o.o. 

Sjednici je nazočan i gosp. Zvonko Marenić, direktor td Komunalac kojega 
pozdravljam. 

 
Molim gosp. Dragutin Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki reda, a koje su vijećnici 
primili u materijalima za sjednicu. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
gosp. Stjepan Kozlina, te je sada nazočan 21 vijećnik na sjednici. 
 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja Samobor d.o.o. u 

tekstu kao što je dan u materijalima. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja Samobor d.o.o. u 

tekstu kao što je dan u materijalima. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja.  



31 
 
 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 

održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog odluke o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja Samobor d.o.o.pripremljen je, 

i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja Samobor d.o.o. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
O D L U K U 

O ODVAJANJU S OSNIVANJEM TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
ODVODNJA SAMOBOR d.o.o. 

 
Članak 1. 

Grad Samobor (u daljnjem tekstu: Osnivač) osniva, u postupku podjele – odvajanje s 
osnivanjem, trgovačko društvo s ograničenom odgovornošću za obavljanje djelatnosti javne 
odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda na području Grada Samobora, a sve sukladno Planu 
podjele trgovačkog društva Komunalac d.o.o., utvrđenog Odlukom Skupštine društva od 21. 
listopada 2013. godine. 

Članak 2. 
Tvrtka trgovačkog društva iz članka 1. ove Odluke glasi: 
ODVODNJA SAMOBOR društvo s ograničenom odgovornošću za obavljanje 

djelatnosti javne odvodnje (dalje u tekstu: Društvo). 
Skraćena tvrtka glasi: ODVODNJA SAMOBOR d.o.o. 
Sjedište društva je u Samoboru, Ulica 151. samoborske brigade HV 1. 

 
Članak 3. 

U svom poslovanju društvo obavlja djelatnosti s područja javne odvodnje i 
pročišćavanja otpadnih voda. 

Osim djelatnosti iz stavka 1. ovoga članka, trgovačko društvo može obavljati i druge 
djelatnosti koje služe obavljanju djelatnosti koja je upisana u sudski registar, ako se one u 
manjem opsegu ili uobičajeno obavljaju uz upisanu djelatnost. 
 

Članak 4. 
Društvo ne može vršiti promjene u registraciji djelatnosti iz članka 3. ove Odluke, bez 

suglasnosti Osnivača. 
Članak 5. 

Osnivač će osigurati opće uvjete za obavljanje djelatnosti iz članka 3. ove Odluke. 
 

Članak 6. 
Temeljni kapital društva iznosi 1.550.000,00 kn (slovima: 

jedanmilijunpetstopedesettisućakuna), uplaćen u cijelosti u postupku podjele trgovačkog 
društva Komunalac d.o.o. – odvajanje s osnivanjem. 
 

Članak 7. 
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Osnivač društva preuzima jedan poslovni udjel u Društvu koji iznosi 1.550.000,00 kn, 
a što predstavlja 100% (slovima: stoposto) iznosa temeljnog kapitala. 

Osnivač slobodno raspolaže svojim poslovnim udjelom te može prenijeti cijeli ili dio 
poslovnog udjela na drugu osobu ugovorom sklopljenim u obliku javnobilježničke isprave. 

 
Članak 8. 

Trgovačko društvo dužno je poslovati pažnjom dobrog gospodara.  
U slučaju da društvo, poslujući po djelatnostima iz članka 3. ove Odluke, ostvari 

gubitak u poslovanju, Osnivač je dužan sanirati nastali gubitak uz utvrđivanje uzroka i razloga 
nastalog gubitka i poduzimanjem mjera za otklanjanje tih uzroka. 

U slučaju ostvarenog dobitka u poslovanju o rasporedu istog odlučuje Skupština 
društva na prijedlog Nadzornog odbora.  

 
Članak 9. 

Organi društva su Skupština, Nadzorni odbor i Uprava društva. 
 

Članak 10. 
Skupštinu društva čini osoba/osobe koju posebnom odlukom odredi gradonačelnik 

Grada Samobora. 
Članak 11. 

Nadzorni odbor društva čine tri člana od kojih dva imenuje i razrješava Skupština 
društva, a jednog člana u Nadzorni odbor imenuje i opoziva Radničko vijeće, a ako Radničko 
vijeće nije utemeljeno, onda jednog člana imenuju i opozivaju radnici neposrednim i tajnim 
glasovanjem.  

Članovi Nadzornog odbora biraju se na vrijeme od četiri godine i mogu biti ponovno 
birani. 

Odluke Nadzornog odbora donose se većinom glasova članova Nadzornog odbora. 
 

Članak 12. 
Uprava društva sastoji se od jedne osobe - direktora, kojeg svojom odlukom imenuje i 

opoziva Skupština društva. 
Društvo zastupa direktor. 
Direktor vodi poslove društva na vlastitu odgovornost. 

 
Članak 13. 

Za direktora društva može biti imenovana svaka fizička osoba, koja pored uvjeta 
predviđenih člankom 239. Zakona o trgovačkim društvima, ispunjava sljedeće uvjete: 

- da je magistar struke ili stručni specijalist pravne, ekonomske ili tehničke struke 
- da ima najmanje pet godina radnog iskustva u struci 
- da izradi program rada za mandatno razdoblje. 
Mandat direktora društva traje četiri godine i ne može biti produljen.  
Po isteku mandata direktor društva može biti ponovno biran bez ograničenja broja 

mandata. 
Postupak za imenovanje direktora društva provodi Nadzorni odbor društva, po 

raspisanom javnom natječaju. 
Sa direktorom Društva Nadzorni odbor Društva sklapa ugovor o radu. 

 
Članak 14. 

Direktor društva može donositi opće akte u obliku pravilnika i organizacijskih propisa. 
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Prijedlog za donošenje općih akata može dati Skupština, Nadzorni odbor ili direktor 
Društva. 

 
Članak 15. 

Društvo se osniva na neodređeno vrijeme. 
 

Članak 16. 
Društvo prestaje temeljem odluke Skupštine društva i u zakonom propisanim 

slučajevima.  
Likvidaciju provode Uprava društva ili posebni likvidator temeljem odluke i 

imenovanjem od strane članova Društva. 
 

Članak 17. 
Izjavom u obliku javnobilježničke isprave Osnivač se odriče Izvješća o podjeli 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o., Revizije podjele trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 
i Izvješća Nadzornog odbora trgovačkog društva Komunalac d.o.o., a sve sukladno člancima 
550.d, 550.e i 550.f Zakona o trgovačkim društvima. 
 

Članak 18. 
Stupanjem na snagu ove Odluke i upisom u sudski registar novoosnovanog 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. smanjuje se, za iznos od 1.550.000,00 kn 
(slovima: jedanmilijunpetstopedesettisućakuna), temeljni kapital trgovačkog društva 
Komunalac d.o.o. te sada iznosi 32.821.400,00 kn (slovima: 
tridesetdvamilijunaosamstodvadesetjednatisućačetiristokuna). 
 

Članak 19. 
Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
 
 
AD18.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o pokretanju postupka za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 
Samobora. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor jednoglasno 
donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se  Prijedlog zaključka o pokretanju postupka za predlaganje kandidata za 
članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenovanja da se očituje. 

 
STJEPAN KOZLINA - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 
Podržava se  Prijedlog zaključka o pokretanju postupka za predlaganje kandidata za 

članove Savjeta mladih Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o pokretanju postupka za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih 
Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

 Odobrava se pokretanje postupka i raspisivanje javnog poziva za predlaganje 
kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima 
za sjednicu. 
 Tekst Javnog poziva za predlagatelje kandidata prilaže se ovom zaključku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
AD19.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o razrješenju i imenovanju predsjednika i člana Odbora za dodjelu nagrada i 
priznanja. 

Molim gosp. Dragutin Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki reda. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor i 

imenovanja da se očituje. 
 
 STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja donio je sljedeći zaključak:  

1.  Utvrđuje se da je predsjedniku Gradskog vijeća Grada Samobora Željku Žarku iz Samobora, 
Prešernova 3, mandat prestao smrću dana 27. rujna 2013. godine. 

2. Za predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i priznanja predlaže se Branimir Šiljak iz 
Rakovog Potoka, Balaška 1, s time da će mu mandat početi danom izbora i trajati do isteka 
mandata ovog saziva Gradskog vijeća. 

3. Za člana Odbora za dodjelu nagrada i priznanja predlaže se Maja Gračanin iz Bregane, Đure 
Basaričeka 9/2, s time da će joj mandat početi danom izbora i trajati do isteka mandata ovog 
saziva Gradskog vijeća 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika i člana Odbora za dodjelu nagrada i 
priznanja. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru članova Odbora za dodjelu nagrada i 

priznanja Grada Samobora 
 

I. 
Željku Žarku iz Samobora, Prešernova 3, predsjedniku Gradskog vijeća Grada 

Samobora, mandat je prestao smrću dana 27. rujna 2013. godine. 
 

II. 
Branimir Šiljak iz Rakovog Potoka, Balaška 1, izabire se za predsjednika Odbora za 

dodjelu nagrada i priznanja, s time da mu mandat počinje s danom izbora i trajati će do isteka 
mandata ovog saziva Gradskog vijeća. 
 

III. 
Maja Gračanin iz Bregane, Đure Basaričeka 9/2, izabire se za članicu Odbora za 

dodjelu nagrada i priznanja, s time da joj mandat počinje s danom izbora i trajati će do isteka 
mandata ovog saziva Gradskog vijeća. 
 

IV. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora.  
 
 
AD20.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o imenovanju ulica u naselju Lug Samoborski. 

Molim gosp. Dragutin Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime Odbora za 
imenovanje ulica i trgova da uvodno obrazloženje. 

 
 DRAGUTIN KUŠIĆ -Daje kratko uvodno obrazloženje te napominje da je Odbor za 
imenovanje ulica i trgova jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Lug 
Samoborski, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz 
točke 1. ovog Zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

  
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja očituje.  
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 3. sjednici, 

održanoj 28.10.2013. godine jednoglasno daje sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Lug Samoborski pripremljen je, i 

postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o imenovanju ulica u naselju Lug Samoborski. 

Nakon provedenog glasovanja gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je donijelo 
sljedeću 

ODLUKU 
o imenovanju ulice u Lugu Samoborskom 

  
Članak 1. 

 Ovom odlukom uređuje se imenovanje ulice u naselju Lug Samoborski u Samoboru. 
 

Članak 2. 
 U naselju Lug Samoborski imenuju se nova Ulica Paprtišće na kč.br. 587 k.o. Jazbina 
- Lug, a koja se proteže od Strme ulice prema jugoistoku i završava kao slijepa. 
 

Članak 3. 
 Naziv ulice određene u članku 2. ove odluke označen je na izvodu iz katarskog plana 
Grada Samobora u mjerilu 1:1000. 
 Grafički prikaz iz stavka 1. ovog članka ovjerit će se potpisom predsjednika Gradskog 
vijeća Grada Samobora, te se prilažu ovoj odluci i čini njezin sastavni dio. 
 

Članak 4. 
 Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
 
 
AD21.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetprvu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o imenovanju ulice u Samoboru.  

Molim gosp. Dragutin Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime Odbora za 
imenovanje ulica i trgova da uvodno obrazloženje. 

 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za imenovanje ulica i trgova na svojoj 1. sjednici, 
održanoj 21.10.2013. godine jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 

1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o imenovanju ulice u Samoboru (u 
gradskoj četvrti Giznik - Anindol), u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke 
iz točke 1. ovog Zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

Također ću sada iznijeti da je Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrao ovo točku 
dnevnog reda i jednoglasno daje sljedeće mišljenje:  

1. Prijedlog odluke o imenovanju ulice u Samoboru pripremljen je, i postupak 
utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju ulice u Samoboru.  
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 

ODLUKU 
o imenovanju ulice u Samoboru  

  
Članak 1. 

 Ovom odlukom uređuje se imenovanje ulice u Samoboru, na području gradske četvrti 
Giznik - Anindol. 

Članak 2. 
 U naselju Samobor imenuju se nova Ulica Put žira na kč.br. 5392 i dijelu kč.br. 5503 
k.o. Samobor, a koja predstavlja odvojak ceste za Cerje Samoborsko. 
 

Članak 3. 
 Naziv ulice određene u članku 2. ove odluke označen je na izvodu iz katarskog plana 
Grada Samobora u mjerilu 1:1000. 
 Grafički prikaz iz stavka 1. ovog članka ovjerit će se potpisom predsjednika Gradskog 
vijeća Grada Samobora, te se prilažu ovoj odluci i čini njezin sastavni dio. 
 

Članak 4. 
 Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
 
 
AD22.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetdrugu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o imenovanju sportskog centra u Vrhovčaku. 

Molim gosp. Dragutin Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime Odbora za 
imenovanje ulica i trgova da uvodno obrazloženje. 

 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za imenovanje ulica i trgova na svojoj 1. sjednici, 
održanoj 21.10.2013. godine jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 

1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o imenovanju sportskog centra u Vrhovčaku, 
u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz 
točke 1. ovog Zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
Također ću sada iznijeti da je Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrao ovo točku 

dnevnog reda i jednoglasno daje sljedeće mišljenje:  
1. Prijedlog odluke o imenovanju sportskog centra u Vrhovčaku pripremljen je, i 

postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Tomislav Pađan i Boris Makarun. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o imenovanju sportskog centra u Vrhovčaku. 



38 
 
 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 

ODLUKU 
o imenovanju sportskog centra u Vrhovčaku 

  
Članak 1. 

Ovom Odlukom uređuje se imenovanje sportskog centra u naselju Vrhovčak u 
Samoboru. 

Članak 2. 
U naselju Vrhovčak imenuju se sportski centar: Memorijalni sportski centar Jurja 

Pavlina "Bačanka", na kč.br. 325 k.o. Vrhovčak. 
 

Članak 3.  
Sportski centar određen u članku 2. ove odluke označen je na izvodu iz katastarskog 

plana, u MJ 1:1000. 
Grafički prikaz iz stavka 1. ovog članka ovjerit će se potpisom predsjednika Gradskog 

vijeća Grada Samobora, te se prilaže ovoj odluci i čine njezin sastavni dio. 
 

Članak 4. 
 Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
 
 
AD23.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesettreću točku dnevnog reda - Izvješće o 
radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, za pedagošku godinu 2012.-2013. 

Najprije pozdravljam ravnateljicu DV Grigor Vitez gđu Nadu Kuhar koja je nazočna 
na sjednici. 

 
Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se u ime Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež očituje.  

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež na svojoj 3. 

sjednici, održanoj 28.10.2013. godine raspravljao je po navedenoj točki dnevnog reda, te 
nakon provedene rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, za pedagošku 
godinu 2012.-2013. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o navedenoj točci provede raspravu 
i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

financije i proračun. 
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 DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za financije i proračun na svojoj 3. sjednici, održanoj 
29.10.2013. godine jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, za pedagošku 
godinu 2012.-2013. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o navedenoj točci provede raspravu 
i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Pozivam gđu Nadu Kuhar, ravnateljicu DV  G. Vitez da se 

očituje o izvješću. 
 
 NADA KUHAR - Daje dodatno pojašnjenje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
primili u materijalima za sjednicu. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, za pedagošku godinu 2012.-2013. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 
 Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Perkovčeva 88/1, Samobor, za 
pedagošku godinu 2012./2013., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu Dječjeg vrtića G. Vitez  prilaže se ovom zaključku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
AD24.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetčetvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o 
radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, za pedagošku godinu 2012.-2013.  

Pozdravljam gđu Ljerku Cigulu, ravnateljicu DV Izvor. 
 
Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor jednoglasno 
donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, za pedagošku godinu 
2012.-2013.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o navedenoj točci provede raspravu 
i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

financije i proračun. 
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 DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za financije i proračun na svojoj 3. sjednici, održanoj 
29.10.2013. godine jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, za pedagošku godinu 
2012.-2013. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o navedenoj točci provede raspravu 
i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Pozivam gđu Ljerku Cigulu, ravnateljicu DV Izvor da se 

očituje. 
 
LJERKA CIGULA - Daje dodatno uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a 

koje su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, za pedagošku godinu 2012.-2013.  
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 
ZAKLJUČAK 

 
 Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Preradovićeva 16, Samobor, za 
pedagošku godinu 2012./2013., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu Dječjeg vrtića Izvor  prilaže se ovom zaključku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
AD25.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetpetu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
 
 Da li se netko javlja za riječ? 
  
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Na Predsjedništvu Gradskog vijeća smo razgovarali još o 
mogućim sjednicama Gradskog vijeća, pa ću to čisto informacije radi iznijeti da možete 
planirati vrijeme. Dakle, 5. sjednica Gradskog vijeća na kojoj ćemo morati sukladno 
zakonskim propisima utvrditi planske dokumente (Nacrt proračuna, odluke, programa itd.) do 
15.11.(petak) treba gradonačelnik utvrditi te prijedloge, a mi očekujemo da ćemo slati 
materijale onaj tjedan iza i da bi sjednicu imali 26.11.2013. godine. 
Također, 6. sjednica Gradskog vijeća, zadnja u ovoj godini, održala bi se 19.12.2013. godine 
na kojoj očekujemo da ćemo sve te dokumente donijeti. To bi znači bili neki okvirni datumi 
za ove sjednice koje nam slijede. 
 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red 
današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 4. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 Dovršeno u 17.00 sati. 
 
ZAPISNIČAR  PROČELNIK-TAJNIK  PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek  Dragutin Kušić,dipl.iur.  Branimir Šiljak 
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